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Geachte raadsleden en college, geachte inwoners vd gemeente Oude IJsselstreek, ik spreek hier 
namens de 76 vrijwilligers van de Stichting SSP HAL.

Wij  vrijwilligers vd SSPhal voelen ons in het hart geraakt, wij voelen ons bedrogen,  niet gehoord en 
ondergewaardeerd. 
Dit nav berichten in de krant waarin stellig wordt weergegeven dat de huur vd  SSPhal wordt 
opgezegd en gegund zal worden aan de ICER. 
De manier waarop dit neergezet wordt in het visieplan DRU IP, raakt de 76 vrijwilligers die zich in de 
afgelopen 5 jaar met hart en ziel gegeven hebben om hún SSP hal te behouden, te onderhouden  en 
vele inwoners van de gemeente Oude IJsselstreek en uit de verre omgeving hebben mogen 
ontvangen bij evenementen, beurzen en andere activiteiten. 
Wij worden afgeschilderd als amateurs, met een stichting die vlgns het gemeentebestuur niet aan 
hun verplichtingen kan voldoen en met een hal die als speelbal wordt gebruikt tbv verschillende 
partijen.
Dat u hierbij politiek bedrijft snap ik, maar daar mogen de vrijwilligers, de stichting waar zij deel van 
uitmaken en in het verlengde daarvan dit industriële erfgoed en uw bevolking niet de dupe van 
worden.

Wij voelen ons bedrogen:
In het visieplan wordt gesproken over kostendekkende verhuur  en verderop wordt weergegeven dat 
de stichting SSP HAL “met moeite het hoofd boven water kan houden”. Je kunt echter niet kaal 
verhuren zonder het onroerend goed te onderhouden!  Daar wordt nu voor de toekomst rekening 
mee gehouden en dat is positief!
Hebt u zich wel eens afgevraagd wie het onderhoud van de SSP HAL tot heden bekostigd heeft en hoe 
hoog die rekening is? 
U als verhuurder tot heden niet, dat heeft nl de Stichting SSP HAL voor U gedaan. Er is in de afgelopen 
jaren door ons vrijwilligers veel geïnvesteerd in deze hal. De stichting SSPHAL heeft meer dan 100.000 
euro in de hal geïnvesteerd1.  De loonkosten die door de vrijwilligers gedragen worden 
verveelvuldigen zo’n bedrag.  Een fikse investering dus. 
En dan heb ik het nog niet over de uit eigen middelen aangeschafte inventaris. We begonnen 
namelijk ooit met een lege hal en kijk nu eens wat er staat!!

Realiseert u zich eigenlijk wel dat wij in de afgelopen jaren 106 evenementen en beurzen in onze 
SSPhal  gehad hebben en dat we daardoor meer dan een half miljoen bezoekers hebben mogen 
ontvangen. Bezoekers die dan ook hun gezicht laten zien bij onze andere partners hier op het DRU IP 
en waarbij wij ook de plaatselijke middenstand telkens betrekken!

De indruk ontstaat dat hetgeen de Stichting SSPHAL voor de gemeenschap betekent en op het DRU IP 
voor elkaar gekregen heeft stilgezwegen en bewust genegeerd wordt. 
Genegeerd:  In de afgelopen jaren,  bij het willen maken van afspraken met de gemeente en nu bij de 
doorontwikkeling van het DRU IP. 
Wanneer men de stukken leest krijg je de indruk dat de Stichting SSPHAL helemaal geen partij in het 
geheel  is.  Hoe komt het dat er in het Visieplan niet gesproken wordt over publiektrekkende Beurzen 
en Evenementen met een bovenregionale en internationale uitstraling, waarom mis ik datgene, waar 
de DRU vroeger voor stond:  de DRU als oorsprong van dit stukje Achterhoek. Huttekearls en vrouwlui 

1 Extra verwarming, vloer verbeteringen, mm.dichten van het dak; reinigen van muren plavond, verbouw 
werkzaamheden, electriciteit en gasaansluitingen, verankeringen en verstevigingen van muren etc etc. 



waarvan de nakomelingen nu als vrijwilligers in diezelfde ijzergieterij belangeloos de bevolking laten 
genieten van de grootsheid en warmte van dit Industriële erfgoed. 
Wat stelde de gemeente daar tot heden tegenover:  een ijs koud huurcontract zonder verder mee te 
denken en nu zelfs een eenzijdige beëindiging daarvan? 
De Stichting SSPHAL en haar vrijwilligers worden daarbij als schoothondje neergezet voor de nieuwe 
huurder. Dat kan vlgns ons niet de bedoeling zijn. 

Wij voelen ons daarom ondergewaardeerd en niet gehoord.
Hoe wordt er gekeken naar de vrijwilligers? Wij worden afgeschilderd als amateurs die maar wat 
doen en dat raakt ons diep. Er wordt wat technische waardering uitgesproken en ‘thats it’.
Let wel we hebben een leger aan professionals ter beschikking,  die veelal naast hun reguliere baan 
dit vrijwilligerswerk uitvoeren. Ik heb het dan over: ondernemers, docenten, managers, loodgieters, 
elektriciens, andere technici , gekwalificeerde horeca medewerkers  etc etc. En al die vrijwilligers zijn 
ook keihard nodig om deze hal op de been te houden. De hal gaat anders te gronde. 
Deze mensen zijn goud waard en dit wordt onvoldoende gezien, er is onvoldoende aandacht voor en 
vooral:  hun mening wordt niet gevraagd als het gaat om het doorontwikkelen van het DRU IP. 

De gemeente is van mening dat de Stichting SSP hal niet tot wasdom is gekomen. Wij bestrijden dit, al 
is het wel zo: Zo’n stichting is nooit af. 
Maar als de gemeente dit vindt dan heeft zij hier een behoorlijke steek laten vallen. We zijn dit traject 
ooit samen begonnen en zouden samen optrekken. De gemeente heeft zich als zodanig niet of 
nauwelijks laten zien en durft nu deze conclusies te trekken?  Dat is dan erg bedenkelijk.

In de zomer van 2016 werden er forse stappen gezet mbt samenwerking tussen SSPHAL en ICER, van 
gemeentewege werd gesommeerd om te stoppen met deze gesprekken in het licht van de 
doorontwikkeling van het DRU IP.     Wederom erg bedenkelijk! 
Inmiddels zijn deze gesprekken weer opgepakt. 

Ik ga afronden:
Laten we bij de doorontwikkeling van het DRU IP er geen verborgen agenda’s op na houden en geen 
politiek spel spelen maar werkelijk gáán voor het DRU IP, het behouden van het erfgoed, het 
exploiteren daarvan, het IP ter beschikking houden voor de gemeenschap en daar een gezamenlijk 
feest van maken!

Wij vinden dat de maatschappelijke evenementen in de SSPHAL gewaarborgd dienen te blijven. 
Investeer in de samenwerking, maar maak vóór u hiermee verder gaat, eerst verregaande 
inhoudelijke afspraken over:  Wie wat doet,  wie waar over gaat,  wie waar voor staat, 
wat de organisaties voor elkaar en de bevolking kunnen betekenen, welke rol de gemeente daarbij 
speelt en vooral: welke rol de vrijwilligers daarbij spelen.

Als laatste wil ik graag aan u meegeven:
De vrijwilliger is het goud van onze samenleving, aan u de kunst om dit goud te smeden en te 
verzilveren.

Dank u.

Carel  Coenen,

Vrijwilliger SSP HAL, DRU IP.


